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嵌 入 式 燒 烤 微 波 爐

MVH-325

特大容量
Large Capacity

25 L 1,450 W

超強火力
Strong Power

燒烤+微波
Grill+Microwave

技術規格 | Technical Specification

型號 Model

電壓/頻率 Voltage / Frequency

功率(微波爐) Power Input (Microwave) 

功率(燒烤) Power Input (Grill) 

微波爐頻率 Microwave Frequency

電流 Electric Current

爐腔尺寸 Oven Cavity Dimensions

機身尺寸 Product Dimensions

產品淨重 Net Weight 

圖片只供參考。Images are for reference only.
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如
有出入，一概以中文版為準。

Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there 
is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

配件  | Accessories

MVH-325

230 V~/50 Hz

1450 W

1000 W

2450 MHz

6.3 A

(H) 206 (W) 368 (D) 328 mm

(H) 388 (W) 595 (D) 412 mm

18 kg
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更多產品資訊

香港名牌十年成就獎 香港卓越品牌 香港名牌

OUTSIDE

烤架
Grill Rack

玻璃轉盤
Glass Turntable (315 mm)

嵌入式安裝圖  | Installation Dimensions
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排風口
Exhaust vent

進風口
Air Inlet



薄餅 Pizza 肉類 Meat蔬菜 Vegetables翻熱 Auto Reheat

魚類 Fish 意粉 Pasta 煲湯 Soup 薯仔 Potato

既可用微波極速解凍或「叮」熱食物，亦可以上發熱線燒烤，更特設  

「燒烤+微波」組合烹調功能，確保食物內外均勻受熱，輕鬆炮製外脆內嫩的百變美食，省時又方便。
Quickly defrost or reheat food with the microwave function, or grill food using the top heating element. Unique Grill + Microwave 

combi function ensures food turns out crispy outside and tender inside — perfect results with less time and effort.

8款智能食譜 一按即煮
8 Preset Smart Recipes  Simply Tap & Cook
根據食物特性量身設計，只需選擇食譜及食材份量，燒烤微波爐將自

動調節最佳烹調溫度和時間，無需繁複設定，煮出完美效果，即使入

廚新手亦可大展廚藝。
Simply select recipe and food quantity, and the grill microwave oven will automatically 
adjust cooking time and temperature for perfect results, no complicated settings 
required. Now even kitchen newbies can cook like pros with ease.

嵌入式慳位設計 25L大容量
Built-in Design  25L Large Capacity
燒烤微波爐與廚櫃完美結合，慳位美觀，內藏25L大容量，原隻雞或原

條魚都擺得落，一次烹調多人份量、翻熱大碗靚湯或叮叮小點心都能

輕鬆搞掂。
Built-in Grill Microwave Oven integrates seamlessly with your kitchen cabinetry, with 
a generous 25L capacity that can fit in a whole chicken or fish, versatile for preparing 
family-sized meals, reheating a large pot of soup, or simply zapping a small snack.

INSIDE


